
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 17.03.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 16:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Jonny Meland Medlem AP 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

May Jorid Strand Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Tone Hustad Medlem H 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

  



 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Maja Solli Medlem V 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Laila Rønningen Trygve Stavik AP 

Steinar Husby Maja Solli V 

Christian Husby Stig Rune Andreassen FRP 

 

Merknader 

 

Habilitetsvurderinger: 

- Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse 

med behandlingen av sak 23/16 med bakgrunn i at han sitter i styret for Sunndal Sparebank.  

Rådmannen redegjorde for habilitetsreglene og anbefalte kommunestyret om å erklære 

representanten habil i behandlingen av saken.  Bjørn Flemmen Steinland ble erklært habil, 

jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- Representanten Tone Hustad, H, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse med 

behandlingen av interpellasjon IN 1/16 med bakgrunn i at hennes overordnede har vært 

meget engasjert i saken om reguleringsplan for grustak i Litldalen.  Rådmannen redegjorde 

for habilitetsreglene og anbefalte kommunestyret om å erklære representanten habil i 

behandlingen av IN 1/16.  Tone Hustad ble erklært habil, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

- Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, SV, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse 

med behandlingen av interpellasjon IN 1/16 med bakgrunn i at hans svoger er ansatt i 

Engen AS, som har interesser i saken.  Rådmannen redegjorde for habilitetsreglene og 

anbefalte kommunestyret om å erklære representanten inhabil i behandlingen av saken.  

Jonas Bjørnson Koksvik ble erklært inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Permisjoner: 

- Representanten Jorunn Silseth, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 14.30-15.30 og 

deltok ikke fra og med behandlingen av sak 23/16. 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Forslag til informasjonsbrosjyre «Informasjon om kommunereformen og rådgivende 

folkeavstemning». 

 

  



 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Per Ove Dahl Rådmann – deltok under hele møtet. 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under spørrehalvtimen og under 

behandlingen av sak 14/15 og 19/16. 

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen av sak 

14/15, 17/16 og 18/16 og IN 1/16. 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen av 

sak 14/15 og IN 1/16. 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 14/15. 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen av 

sak 15/16. 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 15/16. 

Ole Magne Ansnes Kultursjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen av sak 

14/15. 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 14/16. 

Helga Grødal Arkivleder – deltok under behandlingen av sak 22/16. 

Peggy Ranheim Folkehelsekoordinator – deltok under behandlingen av sak 20/16. 

Jorunn Telstad Rådgiver, rådmannen – deltok under behandlingen av sak 19/16. 

Jostein Trædal Avd. leder, kulturtjenesten – deltok under behandlingen av sak 

21/16. 

Berit Skjevling Planlegger – deltok under behandlingen av IN 1/16. 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

       Malene Aaram Vike      Ståle Refstie   Erling Rød 

              ordfører 



Saksliste 

Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 14/16 Intensjonsavtale og folkeavstemning om sammenslåing 

av Sunndal og Nesset kommuner 

 2016/14788 

PS 15/16 Opprettelse av nye midlertidige sykehjemsplasser ved 

Sunndal helsetun 

 2016/14864 

PS 16/16 Organisering av forbedringsarbeidet i Sunndal 

kommune 

 2016/14906 

PS 17/16 Rv. 70 Sunndalsvegen - gangfelt på Holten 

Valg av løsning 

 2016/14660 

PS 18/16 Gnr. 94, bnr. 7 - salg av næringsareal på Ålvundeid 

Fastsettelse av tomtepris for næringstomter 

 2016/14893 

PS 19/16 Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse for Sunndal 

kommune 

 2015/375 

PS 20/16 Deltakelse i et tverrfaglig utviklingsarbeid om 

nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer folkehelse. 

 2015/1872 

PS 21/16 Plan for Idrett og friluftsliv revidering av 

prioriteringslister 2015-2020 

 2015/3658 

PS 22/16 Arkivplan for Sunndal kommune  2016/14962 

PS 23/16 Valg av representant til generalforsamlingen i Sunndal 

Sparebank 

 2016/14918 

  

Interpellasjoner 

  

IN 1/16 Interpellasjon til kommunestyremøtet 17.03.2016 om 

reguleringsplan for grustak i Litdalen - fastsetting av 

planprogram, fra Erling Rød, FrP 

 2016/15057 

  

Referatsaker 

  

RS 13/16 Årsmelding 2015 - Pasient- og brukerombudet i Møre 

og Romsdal 

 2009/850 

RS 14/16 Protokoll fra møte i kontrollutvalget i Sunndal 

18.02.2016 

 2008/262 

RS 15/16 Kommunereformen - status og videre fremdrift for 

Oppdal, vedtak i kommunestyret 27.01.2016 

 2014/1800 

RS 16/16 Informasjon til kontaktpersoner for kommunereformen 

om: Innbyggerinitiativ og forespørsel om utsatt frist 

(Førde kommune) 

 2014/1369 



RS 17/16 Kontrollrapport 2015 vedrørende 

skatteoppkreverfunksjonen i Sunndal kommune 

X 2014/2099 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 14/16 Intensjonsavtale og folkeavstemning om sammenslåing av Sunndal og 
Nesset kommuner 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Intensjonsavtale Sunndal – Nesset», datert 04.03.2016. 

Kommunestyret godkjenner følgebrevet som skal sendes til kommunens innbyggere sammen med 

intensjonsavtalen. 

Kommunestyret godkjenner stemmesedlene som skal brukes ved folkeavstemninga. 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende endringsforslag til første og andre setning i 

innstillingen: 

«Sunndal kommunestyre godkjenner ikkje intensjonsavtalen.  Sunndal kommunestyre meiner 

avtaleteksten ikkje kan sendast til alle husstandar som informasjon, da den bryt med vedtak den 

10.02.2016 om at den skal vere konkret, sakleg og nøytral, ikkje inneholde udokumenterte, 

udokumenterbare og diskutable påstandar, og vere reint informativ.  Berre praktisk informasjon 

om sjølve avstemminga kan no sendast ut fra kommunen si side.   Følgeskrivet frå ordføraren må 

også endrast, fordi det inneheld tilvising til intensjonsavtalen.  Ein ber folk sette seg inn i 

argumentasjonen for og imot kommunesamanslåinga i media og i planlagte offentlege møte.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget som ble satt opp imot første og andre setning i 

innstillingen.  Innstillingen ble vedtatt med 25 mot 2 stemmer avgitt for forslaget. 

Deretter ble det votert over innstillingens siste setning, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Intensjonsavtale Sunndal – Nesset», datert 04.03.2016. 

Kommunestyret godkjenner følgebrevet som skal sendes til kommunens innbyggere sammen med 

intensjonsavtalen. 

Kommunestyret godkjenner stemmesedlene som skal brukes ved folkeavstemninga. 

 

 

PS 15/16 Opprettelse av nye midlertidige sykehjemsplasser ved Sunndal 
helsetun 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret vedtar å opprette en ny avdeling ved Sunndal Helsetun med 8 nye 

sykehjemsplasser.  



2. Kommunestyret godkjenner bemanningsplan og budsjett for den nye avdelingen. Netto 

budsjettramme for pleie- og omsorgstjenesten for 2016 økes med 1,6 millioner kroner. Den 

økte budsjettrammen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

3. Kommunestyret godkjenner investeringsbudsjettet for den nye avdelingen på 3,9 millioner 

kroner. Den økte rammen i kapitalbudsjettet for 2016 finansieres med bruk av ubundne 

kapitalfond og eventuelt tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret godkjenner prosjektplan, romplan og framdriftsplan for prosjektet. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 02.03.2016  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret vedtar å opprette en ny avdeling ved Sunndal Helsetun med 8 nye 
sykehjemsplasser.  

2. Kommunestyret godkjenner bemanningsplan og budsjett for den nye avdelingen. Netto 
budsjettramme for pleie- og omsorgstjenesten for 2016 økes med 1,6 millioner kroner. Den 
økte budsjettrammen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

3. Kommunestyret godkjenner investeringsbudsjettet for den nye avdelingen på 3,9 millioner 

kroner. Den økte rammen i kapitalbudsjettet for 2016 finansieres med bruk av ubundne 

kapitalfond og eventuelt tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret godkjenner prosjektplan, romplan og framdriftsplan for prosjektet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.03.2016  

Rådmann Per Ove Dahl orienterte innledningsvis om saken. 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Økonomi- og planutvalget ber administrasjonen utrede bruk av ledige omsorgsboliger for kort- 

og avlastningsplasser i en overgangsfase til et tilstrekkelig antall sykehjemsplasser er etablert.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som falt med 4 mot 7 stemmer. 

 

Økonomi- og planutvalget her etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret vedtar å opprette en ny avdeling ved Sunndal Helsetun med 8 nye 

sykehjemsplasser.  



2. Kommunestyret godkjenner bemanningsplan og budsjett for den nye avdelingen. Netto 

budsjettramme for pleie- og omsorgstjenesten for 2016 økes med 1,6 millioner kroner. Den 

økte budsjettrammen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

3. Kommunestyret godkjenner investeringsbudsjettet for den nye avdelingen på 3,9 millioner 

kroner. Den økte rammen i kapitalbudsjettet for 2016 finansieres med bruk av ubundne 

kapitalfond og eventuelt tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret godkjenner prosjektplan, romplan og framdriftsplan for prosjektet. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Rådmann Per Ove Dahl orienterte om saken innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å opprette en ny avdeling ved Sunndal Helsetun med 8 nye 

sykehjemsplasser.  

2. Kommunestyret godkjenner bemanningsplan og budsjett for den nye avdelingen. Netto 

budsjettramme for pleie- og omsorgstjenesten for 2016 økes med 1,6 millioner kroner. Den 

økte budsjettrammen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

3. Kommunestyret godkjenner investeringsbudsjettet for den nye avdelingen på 3,9 millioner 

kroner. Den økte rammen i kapitalbudsjettet for 2016 finansieres med bruk av ubundne 

kapitalfond og eventuelt tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret godkjenner prosjektplan, romplan og framdriftsplan for prosjektet. 

 

 

 

PS 16/16 Organisering av forbedringsarbeidet i Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret nedsetter en arbeidsgruppe med tre representanter for økonomi- og planutvalget, 

rådmann, assisterende rådmann og økonomisjef som får i mandat å utarbeide nytt system for 

regnskaps og aktivitetsrapportering for Sunndal kommune, som skal gi folkevalgte bedre grunnlag 

til å forstå avvik, sette inn korrigerende tiltak og foreslå forbedringer i kommunens drift. Arbeidet 

skal være sluttført innen 1. oktober 2016. 

 

Arbeidsgruppa skal ledes av en av de politiske representantene i utvalget og assisterende rådmann 

skal være sekretær for arbeidsgruppa. 

 

Økonomi- og planutvalget bes foreslå medlemmer og leder for arbeidsgruppa. 

 

Rådmannen bes legge fram en egen sak for kommunestyret med forslag til organisering av det 

løpende forbedringsarbeidet i Sunndal kommune.  



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.03.2016  

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret nedsetter en styringsgruppe med en representant fra administrasjonsutvalget og 

arbeidsmiljøutvalget og hvert av de tre hovedutvalgene, rådmannen, assisterende rådmann, 

økonomisjef og en representant fra de tillitsvalgte. 

Målet for det løpende forbedringsarbeidet er å gi de folkevalgte bedre grunnlag til å forstå avvik, 

sette inn korrigerende tiltak og foreslå forbedringer i kommunens drift. 

Styringsgruppa skal ledes av en av de politiske representantene i utvalget og assisterende rådmann 

skal være sekretær. 

Kommunestyret bes forslå medlemmer og leder for styringsgruppa.» 

 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag fra AP og SV på representanter i 

arbeidsgruppa: 

«Bjørn Flemmen Steinland og Malene Aaram Vike.» 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende forslag fra SP, H og KrF på representant 

i arbeidsgruppa: 

«Synnøve Helland.» 

 

På bakgrunn av dette la representanten Lusie Gjersvoll, AP, fram følgende forslag: 

«Synnøve Helland – leder.» 

 

Under debatten endret rådmannen siste avsnitt i sin innstilling til følgende: 

«Rådmannen bes legge fram en egen sak for kommunestyret 04.05.2016 med forslag til 

organisering av det løpende forbedringsarbeidet i Sunndal kommune.» 

 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslagene på representanter og leder, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med ovennevnte endring i siste setning, som ble 

enstemmig vedtatt. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget her etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 



Kommunestyret nedsetter en arbeidsgruppe med tre representanter for økonomi- og planutvalget, 

rådmann, assisterende rådmann og økonomisjef som får i mandat å utarbeide nytt system for 

regnskaps og aktivitetsrapportering for Sunndal kommune, som skal gi folkevalgte bedre grunnlag 

til å forstå avvik, sette inn korrigerende tiltak og foreslå forbedringer i kommunens drift. Arbeidet 

skal være sluttført innen 1. oktober 2016. 

 

Arbeidsgruppa skal ledes av en av de politiske representantene i utvalget og assisterende rådmann 

skal være sekretær for arbeidsgruppa. 

 

Økonomi- og planutvalget oppnevner følgende medlemmer til arbeidsgruppa: Synnøve Helland - 

leder, Bjørn Flemmen Steinland og Malene Aaram Vike. 

 

Rådmannen bes legge fram en egen sak for kommunestyret 04.05.2016 med forslag til 

organisering av det løpende forbedringsarbeidet i Sunndal kommune. 

 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret nedsetter en styringsgruppe med en representant fra administrasjonsutvalget og 

arbeidsmiljøutvalget og hvert av de tre hovedutvalgene, rådmannen, assisterende rådmann, 

økonomisjef og en representant fra de tillitsvalgte. 

Målet for det løpende forbedringsarbeidet er å gi de folkevalgte bedre grunnlag til å forstå avvik, 

sette inn korrigerende tiltak og foreslå forbedringer i kommunens drift. 

Styringsgruppa skal ledes av en av de politiske representantene i utvalget og assisterende rådmann 

skal være sekretær. 

Kommunestyret bes forslå medlemmer og leder for styringsgruppa. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Under debatten ble datoen for når saken legges fram for kommunestyret, ref. siste avsnitt i 

innstillingen fra økonomi- og planutvalget, endret til 15.06.2016. 

 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget med ovennevnte endring ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret nedsetter en arbeidsgruppe med tre representanter for økonomi- og planutvalget, 

rådmann, assisterende rådmann og økonomisjef som får i mandat å utarbeide nytt system for 

regnskaps og aktivitetsrapportering for Sunndal kommune, som skal gi folkevalgte bedre grunnlag 

til å forstå avvik, sette inn korrigerende tiltak og foreslå forbedringer i kommunens drift. Arbeidet 

skal være sluttført innen 1. oktober 2016. 

 

Arbeidsgruppa skal ledes av en av de politiske representantene i utvalget og assisterende rådmann 

skal være sekretær for arbeidsgruppa. 



 

Økonomi- og planutvalget oppnevner følgende medlemmer til arbeidsgruppa: Synnøve Helland - 

leder, Bjørn Flemmen Steinland og Malene Aaram Vike. 

 

Rådmannen bes legge fram en egen sak for kommunestyret 15.06.2016 med forslag til 

organisering av det løpende forbedringsarbeidet i Sunndal kommune. 

 

 

 

PS 17/16 Rv. 70 Sunndalsvegen - gangfelt på Holten. Valg av løsning 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget velger en løsning med at krysset rv. 70/Erik Hauge Allé stenges 

og at gangfeltet flyttes 70 meter mot sentrum, benevnt som etappe 1. Utvalget ber om at 

løsning og finansiering drøftes med vegvesenet med sikte på å gjennomføre prosjektet så 

snart som mulig. 

2. Økonomi- og planutvalget er i prinsippet positiv til en bygging av ny gang-/sykkelveg 

mellom riksvegen og Erik Hauge Allé, benevnt som etappe 2. Videre arbeid med etappe 2 

utsettes til erfaring med etappe 1 er gjort. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.03.2016  

Brev fra eierne av Sunndalsvegen 49 og 51 og Erik Hauges allè 14, datert 25.02.2016, ble delt ut 

i møtet. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende alternative forslag til vedtak fra AP og SV: 

«1. Kommunestyret velger en løsning med at krysset rv. 70/Erik Hauge allè stenges og at 

gangfeltet flyttes 70 meter mot sentrum, benevnt som etappe 1.  Utvalget ber om at løsning og 

finansiering drøftes med vegvesenet med sikte på å gjennomføre prosjektet så snart som mulig.  

Kommunal andel finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 

2. Kommunen går ikke videre med foreslått løsning benevnt som etappe 2. 

3. Løsningen benevnt som etappe 1 evalueres ett år etter at den er tatt i bruk, og sak om dette 

legges fram for Økonomi- og planutvalget.» 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende alternative forslag til vedtak: 

«1. Økonomi- og planutvalget er positiv til en løsning til en midlertidig gang og sykkelvei med at 

krysset rv. 70/Erik Hauge Allé stenges og at gangfeltet flyttes 70 meter mot sentrum, benevnt som 

etappe 1.  Utvalget ber om at løsning og finansiering drøftes med vegvesenet med sikte på å 

gjennomføre prosjektet så snart som mulig. 

2 Økonomi- og planutvalget er i prinsippet positiv til en bygging av ny gang-/sykkelveg mellom 

riksvegen og Erik Hauge Allé, benevnt som etappe 2.  

3 Gang- og sykkelvei mellom Erik Hauges allè og rv. 70 fjernes når gang- og sykkelbro er 

etablert.» 

 

 



VOTERING: 

Det forelå tre forslag til vedtak.  Forslagene ble votert over hver for seg med følgende resultat: 

Innstillingen fikk null stemmer. 

Forslaget fra AP og SV fikk 8 stemmer. 

Forslaget fra SP fikk 3 stemmer. 

Forslaget fra AP og SV fikk flest stemmer og dermed vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget her etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret velger en løsning med at krysset rv. 70/Erik Hauge allè stenges og at gangfeltet 

flyttes 70 meter mot sentrum, benevnt som etappe 1.  Utvalget ber om at løsning og finansiering 

drøftes med vegvesenet med sikte på å gjennomføre prosjektet så snart som mulig.  Kommunal 

andel finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 

2. Kommunen går ikke videre med foreslått løsning benevnt som etappe 2. 

3. Løsningen benevnt som etappe 1 evalueres ett år etter at den er tatt i bruk, og sak om dette 

legges fram for Økonomi- og planutvalget. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret velger en løsning med at krysset rv. 70/Erik Hauge allè stenges og at gangfeltet 

flyttes 70 meter mot sentrum, benevnt som etappe 1.  Utvalget ber om at løsning og finansiering 

drøftes med vegvesenet med sikte på å gjennomføre prosjektet så snart som mulig.  Kommunal 

andel finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 

2. Kommunen går ikke videre med foreslått løsning benevnt som etappe 2. 

3. Løsningen benevnt som etappe 1 evalueres ett år etter at den er tatt i bruk, og sak om dette 

legges fram for Økonomi- og planutvalget. 

 

 

 

PS 18/16 Gnr. 94, bnr. 7 - salg av næringsareal på Ålvundeid Fastsettelse av 
tomtepris for næringstomter 

Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner «Vilkår ved salg av næringstomter fra gnr. 94, bnr. 
47 fra Sunndal kommune». Prisen fastsettes til 100 kr pr. m². 

2. Tomter i området som er oppfylt lyses ut på det åpne marked. 

3. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne tomtedelinger og tildele tomter. 



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.03.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner «Vilkår ved salg av næringstomter fra gnr. 94, bnr. 
47 fra Sunndal kommune». Prisen fastsettes til 100 kr pr. m². 

2. Tomter i området som er oppfylt lyses ut på det åpne marked. 

3. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne tomtedelinger og tildele tomter. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner «Vilkår ved salg av næringstomter fra gnr. 94, bnr. 
47 fra Sunndal kommune». Prisen fastsettes til 100 kr pr. m². 

2. Tomter i området som er oppfylt lyses ut på det åpne marked. 

3. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne tomtedelinger og tildele tomter. 

 

 

 

PS 19/16 Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner rapporten «Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse for Sunndal 

kommune 2015» og ber om at det utarbeides risiko- og sårbarhetsanalyse for innvandrertjenesten 

i løpet av høsten 2016. 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Rådgiver Jorunn Telstad orienterte om saken innledningsvis. 

 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Sunndal kommunestyre ber administrasjonen utarbeide en handlingsplan for oppfølging og 

prioritering av foreslåtte nye tiltak i rapporten.» 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Utarbeide en handlingsplan med prioriteringer som legges fram for budsjettbehandlinga i 2016.» 



 

Under debatten ble tilleggsforslagene samordnet. 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over det samordnede tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner rapporten «Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse for Sunndal 

kommune 2015» og ber om at det utarbeides risiko- og sårbarhetsanalyse for innvandrertjenesten 

i løpet av høsten 2016. 

 

Sunndal kommunestyre ber administrasjonen utarbeide en handlingsplan for oppfølging og 

prioritering av foreslåtte nye tiltak i rapporten som legges fram for budsjettbehandlinga i 2016. 

 

 

 

PS 20/16 Deltakelse i et tverrfaglig utviklingsarbeid om nærmiljø og lokalsamfunn 
som fremmer folkehelse. 

Rådmannens innstilling  

Kommunestyret godkjenner at Sunndal kommune deltar i et treårig utviklingsarbeid i regi av 

Helsedirektoratet om nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer folkehelse. 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Rådmannen Per Ove Dahl orienterte om saken innledningsvis. 

 

Representanten Eystein Opdøl, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Kommunestyret takker nei til å delta i prosjektet «tverrfaglig utviklingsarbeid om nærmiljø og 

lokalsamfunn som fremmer folkehelse.» 

 

Representanten Tone Hustad, H, la fram følgende fellesforslag fra H, V og KrF: 

«Kommunestyret ser viktigheten av å delta i tverrfaglig utviklingsarbeid om nærmiljø og 

lokalsamfunn som fremmer folkehelsen.  På bakgrunn av dette ønsker kommunestyret en politisk 

deltakelse i tillegg til den administrative deltakelsen i prosjektgruppa. 

Kommunestyret ønsker at den politiske representanten i prosjektgruppa velges av og blant 

representantene i oppvekst- og omsorgsutvalget.» 

 

Representanten Marit Selfors Isaksen, AP, la fram følgende forslag: 



«Kommunestyret utsetter saken til neste kommunestyremøte, 04.05.2016, med bakgrunn i at 

kommunestyret ønsker en bedre utredning.» 

 

VOTERING: 

Utsettelsesforslaget ble vedtatt med 20 mot 7 stemmer. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret utsetter saken til neste kommunestyremøte, 04.05.2016, med bakgrunn i at 

kommunestyret ønsker en bedre utredning. 

 

 

 

PS 21/16 Plan for Idrett og friluftsliv revidering av prioriteringslister 2015-2020 

Rådmannens innstilling 

 Sunndal kommunestyre vedtar revidering av prioriteringslister i plan for idrett og 

friluftsliv 2015-2020 (høringsutkast) med følgende endringer. 

1. Uttale fra Eiendomstjenesten om utskifting av ventilasjonsanleggene ved Sunndal 

svømmehall, hovedbasseng og varmtvannsbasseng tas til følge og settes på uprioritert liste 

9.1 og på prioritert liste 10.3 med pri nr 11, og samleliste 10.6 pri nr 16. 

2. Uttale fra Eiendomstjenesten om å bygge et nærmiljøanlegg ved Sande skole (ballløkke 

med kunstgras) tas til følge og settes på uprioritert liste 9.1, og tas med i planen som et 

nærmiljøanlegg tabell 10.5 pri nr 6 og samletabell 10.6 pri nr 14. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 03.03.2016  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

 Sunndal kommunestyre vedtar revidering av prioriteringslister i plan for idrett og friluftsliv 

2015-2020 (høringsutkast) med følgende endringer. 

1. Uttale fra Eiendomstjenesten om utskifting av ventilasjonsanleggene ved Sunndal 

svømmehall, hovedbasseng og varmtvannsbasseng tas til følge og settes på uprioritert liste 9.1 

og på prioritert liste 10.3 med pri nr 11, og samleliste 10.6 pri nr 16. 

2. Uttale fra Eiendomstjenesten om å bygge et nærmiljøanlegg ved Sande skole (ball-løkke med 

kunstgras) tas til følge og settes på uprioritert liste 9.1, og tas med i planen som et 

nærmiljøanlegg tabell 10.5 pri nr 6 og samletabell 10.6 pri nr 14. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Innstillingen fra teknikk-, miljø- og kulturutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 



Sunndal kommunestyre vedtar revidering av prioriteringslister i plan for idrett og friluftsliv 2015-

2020 (høringsutkast) med følgende endringer: 

3. Uttale fra Eiendomstjenesten om utskifting av ventilasjonsanleggene ved Sunndal 

svømmehall, hovedbasseng og varmtvannsbasseng tas til følge og settes på uprioritert liste 9.1 

og på prioritert liste 10.3 med pri nr 11, og samleliste 10.6 pri nr 16. 

4. Uttale fra Eiendomstjenesten om å bygge et nærmiljøanlegg ved Sande skole (ball-løkke med 

kunstgras) tas til følge og settes på uprioritert liste 9.1, og tas med i planen som et 

nærmiljøanlegg tabell 10.5 pri nr 6 og samletabell 10.6 pri nr 14. 

 

 

 

PS 22/16 Arkivplan for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner Arkivplan for Sunndal kommune pr. 15.01.2016. 

2. Kommunestyret vedtar en ny fullmakt til administrasjonen for å gjøre nødvendige årlige 

oppdateringer i arkivplan.no for Sunndal kommune. 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Rådmann Per Ove Dahl orienterte om saken innledningsvis. 

 

Representanten Einar Mo, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Det går fram av gjeldande kulturplan at Sunndal kommune er to-språkleg.  Arkivplanen må difor 

likestille dei to skriftspråka bokmål og nynorsk.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillinga, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble vedtatt med 14 mot 13 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner Arkivplan for Sunndal kommune pr. 15.01.2016. 

2. Kommunestyret vedtar en ny fullmakt til administrasjonen for å gjøre nødvendige årlige 

oppdateringer i arkivplan.no for Sunndal kommune. 

 

Det går fram av gjeldande kulturplan at Sunndal kommune er to-språkleg.  Arkivplanen må difor 

likestille dei to skriftspråka bokmål og nynorsk. 

 

 

 



PS 23/16 Valg av representant til generalforsamlingen i Sunndal Sparebank 

Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling 

 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse med 

behandlingen av saken med bakgrunn i at han sitter i styret for Sunndal Sparebank.  Rådmannen 

redegjorde for habilitetsreglene og anbefalte kommunestyret om å erklære representanten habil i 

behandlingen av saken. 

Kommunestyret sluttet seg enstemmig til anbefalingen og erklærte Bjørn Flemmen Steinland 

habil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag på representanter fra AP: 

«Som Sunndal kommunes representanter til Sunndal sparebanks generalforsamling velges: 

Fast medlem: Arne Magne Rønningen 

Varamedlem: Malene Aaram Vike 

Medlem i valgkomiteen: Arne Magne Rønningen.» 

 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag på representanter: 

«Som Sunndal kommunes representant til Sunndal sparebanks generalforsamling velges: 

Kjell Arne Nerland (fremmes som forslag til medlem, varamedlem og medlem i 

valgkomiteen).» 

 

 

Representanten Steinar Husby, V, la fram følgende forslag på representanter fra V, H og KrF: 

«Som Sunndal kommunes representanter til Sunndal sparebanks generalforsamling som 

medlem, varamedlem og medlem i valgkomiteen velges: Arne Drøpping.» 

 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende forslag på representanter: 

«Som Sunndal kommunes representant til Sunndal sparebanks generalforsamling som 

varamedlem velges: Evy Forseth.» 

 

 

Det ble foretatt skriftlig avstemming.  Representanten May Jorid Strand, AP, og Steinar Husby, 

V, ble oppnevnt som tellekorps. 

 

 

Opptellingen viste følgende stemmeresultat: 



 

Fast medlem: 

Arne Magne Rønningen – 18 stemmer. 

Arne Drøpping – 5 stemmer. 

Kjell Arne Nerland – 3 stemmer. 

 

Arne Magne Rønningen er valgt. 

 

Varamedlem: 

Malene Aaram Vike – 15 stemmer. 

Arne Drøpping – 3 stemmer. 

Evy Forseth – 4 stemmer 

Kjell Arne Nerland – 4 stemmer. 

 

Malene Aaram Vike er valgt. 

 

Medlem i valgkomiteen: 

Arne Magne Rønningen – 16 stemmer. 

Malene Aaram Vike – 3 stemmer. 

Arne Drøpping – 3 stemmer. 

Kjell Arne Nerland – 4 stemmer. 

 

Arne Magne Rønningen er valgt. 

 

Kommunestyret har etter dette foretatt slikt valg: 

 

 

 

Vedtak: 

Som Sunndal kommunes representanter til Sunndal sparebanks generalforsamling velges: 

 

Fast medlem: 

Arne Magne Rønningen 

 

Varamedlem: 

Malene Aaram Vike 

 

Medlem i valgkomiteen: 



Arne Magne Rønningen. 

 

 

  



Interpellasjoner 

IN 1/16 Interpellasjon til kommunestyremøtet 17.03.2016 om reguleringsplan for 
grustak i Litdalen - fastsetting av planprogram, fra Erling Rød, FrP 

Behandling i Kommunestyret - 17.03.2016  

Representanten Tone Hustad, H, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse med 
behandlingen av interpellasjonen med bakgrunn i at hennes overordnede har vært meget 
engasjert i saken om reguleringsplan for grustak i Litldalen.  Rådmannen redegjorde for 
habilitetsreglene og anbefalte kommunestyret om å erklære representanten habil i 
behandlingen av IN 1/16. 

Kommunestyret erklærte Tone Hustad habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 
2. ledd. 

 

Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, SV, ba om å få vurdert sin habilitet i forbindelse med 
behandlingen av interpellasjonen med bakgrunn i at hans svoger er ansatt i Engen AS, som har 
økonomiske interesser i saken.  Rådmannen redegjorde for habilitetsreglene og anbefalte 
kommunestyret om å erklære representanten inhabil i behandlingen av saken. 

Kommunestyret erklærte Jonas Bjørnson Koksvik inhabil i behandlingen av saken med 15 mot 9 
stemmer.  Representanten fratrådte under behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. 
ledd. 

 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende interpellasjon i møtet: 

«Reguleringsplan for Grustak i Litldalen, fastsetting av planprogram 
 
1 I medhold av plan- og bygningsloven §12-9 fastsetter  kommunestyret planprogram for 
reguleringsplan for grustak i Litldalen revidert etter offentlig ettersyn 12.02.2016 som 
framlagt i økonomi- og planutvalgsmøtet 01.03.2016. 
 
2 Kommunestyret ber om at et alternativ med redusert omfang  også planlegges og 
konsekvensutredes. 
 
3 Økonomi- og planutvalgets vedtak i sak PS 15/16 oppheves 
 
 
Det vises forøvrig til Rådmannens innstilling og saksframlegg i sak PS 
15/16http://innsyn.sunndal.kommune.no/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocumentdmbId=
11995&caseType=CasesFremlegg&registryEntryId=137512 
 
Et planprogram skal gjøre rede for formålet med planarbeidet, beskrive det aktuelle området 
og hvilke problemstillinger som anses viktige for miljø og samfunn i det konkrete planarbeidet, 
basert på eksisterende kunnskap. Relevante og realistiske alternativer skal beskrives, og det 
skal fremgå hvordan behandlingen av disse skal ivaretas i planarbeidet. Det skal også gjøres 
rede for planprosess med frister, deltakere og opplegg for medvirkning, spesielt for grupper 
som antas å bli særlig berørt. Det skal foreligge kart over planområdet. 
 

http://innsyn.sunndal.kommune.no/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument


 
Det er svært uvanlig og gode grunner skal til for at et gjennomarbeidet planprogram blir vraket 
og ikke fastsatt hos planmyndigheten. Planmyndigheten bør be om alternativer, heller enn å 
nekte fastsetting av et planprogram.  Protester er vanlig i de fleste plan- og reguleringssaker. 
 
 
Økonomi- og planutvalget er delegert myndighet til å fastsette planprogram for 
reguleringsplaner (K.sak 53/12) 
 
Avvikling av 6 -10 arbeidsplasser ved å nekte fastsetting av et planprogram, er så alvorlig at det 
er ei sak for kommunestyret.» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen fra Erling Rød: 

«Svar på interpellasjon fra Erling Rød: 
Reguleringsplan for Grustak i Litldalen, fastsetting av planprogram 
 
Erling Rød ønsker at kommunestyret skal oppheve Økonomi- og planutvalgets vedtak i sak 
15/16 Reguleringsplan for grustak i Litldalen, fastsetting av planprogram. I denne saken fattet 
utvalget følgende enstemmige vedtak: 
 
«Økonomi- og planutvalget avviser planprogrammet. Ut i fra en totalvurdering ønsker ikke 
utvalget utvidelse av området som er regulert til grustak, da dette har negative konsekvenser 
for nær- og bomiljø, samt fører til tap av matjord». 
 
Først må jeg minne om at vi nå behandler en interpellasjon. Altså en skriftlig forespørsel til 
ordføreren med påfølgende debatt eventuelle føringer for hvordan en sak skal behandles i 
kommunen. Dette er ikke en ny behandling av ØP-sak 15/16. 
 
I Sunndal er Økonomi- og planutvalget fast utvalg for plansaker, i tråd med Plan- og 
bygningslovens § 9-1. Utvalget har derfor delegert myndighet til å fastsette planprogram for 
reguleringsplaner. Når det gjelder det rent juridiske, sier § 6 i Forskrift om 
konsekvensutredninger for planer etter plan og bygningsloven at «ansvarlig myndighet etter 
høring kan avslutte saksbehandlingen ved å unnlate å fastsette et planprogram». 
Tolkningsdokumentet fra Justis- og beredskapsdepartementet til spørsmål om kommunen 
plikter å fastsette planprogram etter privat forslagsstiller sier videre at «en kommune ikke har 
plikt til å fastsette planprogram for en privat planlegging av detaljregulering i tilfeller der 
kommunen ikke ønsker det påtenkte tiltaket». Vedtaket i Økonomi- og planutvalget er derfor 
formelt riktig både når det gjelder delegert myndighet og gjeldende lovverk. 
 
Jeg fraråder derfor at kommunestyret opphever vedtaket i saken. Det vil være et dårlig signal 
til beboerne i området som har fått aksept for nødvendig avstand til grustaket og aktiviteten 
som foregår der. Det vil også være et dårlig signal når det gjelder jordvern, som har blitt sterkt 
prioritert i denne saken. Jeg ønsker ikke at kommunestyret skal overprøve skjønnet som 
utvalget har vist, i tråd med delegert myndighet og gjeldene lovverk. Jeg minner igjen om at 
vedtaket var enstemmig. 
 
Når det er sagt, synes jeg prosessen i denne saken har vært for dårlig. Etter min mening burde 
både vi politikere og de som bor i området vært bedre informert om planene og hensikten med 



utvidelsen av grustaket. Slik kunne vi ha diskutert akseptable rammer for en utvidelse FØR 
planprogrammet ble utarbeidet. Dette har jeg formidlet til Veidekke AS, som står bak planene 
for utvidelsen av grustaket. 
 
Det er også uheldig at hverken Veidekke AS, selskapet som driver uttaket av grusen, eller 
grunneier var invitert til befaringen som Økonomi- og planutvalget gjorde samme dag som 
saken om planprogrammet ble behandlet. Utvalget ble ikke klar over dette før befaringen var i 
gang, men valgte å gjennomføre den likevel. 
 
I etterkant har Veidekke AS bedt om å få informere Økonomi- og planutvalget om planene sine, 
og eventuelle endringer i etterkant av utvalgets behandling av planprogrammet. Det har jeg 
sagt ja til, og orienteringen blir i Økonomi- og planutvalgsmøtet den 19. april. Om Veidekke AS 
tar inn over seg Økonomi- og planutvalgets holdning om at en utvidelse av grustaket mot 
bebodde områder og på bekostning av dyrket mark ikke er akseptabel, og ønsker å fremme et 
revidert planprogram i tråd med dette, kan det være grunnlag for å ta saken opp igjen. 
 
Det er det imidlertid Økonomi- og planutvalget som bør ta stilling til – ikke kommunestyret.» 

 

VOTERING: 

Forslaget fra Erling Rød falt med 5 mot 20 stemmer. 

 

 

 

 


